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        P r o t o k ó ł  Nr LXXXI/2024 

 

Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim odbytej w sali 

konferencyjnej Urzędu Miejskiego w dniu 28 lutego 2024 roku. 
 

 

Obrady trwały od godz. 16.30 do godz. 17.08 
 

Podjęto uchwały od Nr 613 do Nr 619 
 

Stan Rady               - 15 

Radni obecni          - 15 
 

Obecni: 

1. Adam Jan Brodowski 

2. Andrzej Dryzelenko 

3. Marek Szczepan Grzmiączka 

4. Andrzej Kabała 

5. Andrzej Kędzierski 

6. Wojciech Roman Korzeniewski 

7. Iwona Łagocka 

8. Dorota Michalak 

9. Tomasz Naumczyk 

10. Marek Jarosław Olszewski 

11. Piotr Pasternak 

12. Krzysztof Przemysław Rosiński 

13. Agnieszka Teresa Serwach 

14. Bartłomiej Zdanowicz 

15. Maciej Zieliński 
 

 

1. Otwarcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak 

otworzyła obrady LXXXI Sesji Rady Miejskiej. Stwierdziła, że na stan 15 

radnych w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum przy którym może 

obradować i podejmować uchwały Rada Miejska. 

W imieniu swoim i radnych chcę powitać Pana Burmistrza, pracowników Urzędu 

Miejskiego i gości zaproszonych  – serdecznie witam. 
 

 

Następnie poinformowała, że w dniu dzisiejszym Pan Jacek Wiśniowski 

Burmistrz Lidzbarka Warmińskiego nie będzie obecny na obradach sesji Rady 

Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim ze względu na obowiązki wynikające  

z udziału jego osoby w VIII posiedzeniu Komitetu Monitorującego Program 

Europejski dla Rozwoju Społecznego 2021-2027. Obrady odbywają się w dniach 

28-29.02.2024r. w Warszawie pod przewodnictwem Pani Minister Funduszy  
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i Polityki Regionalnej Moniki Sikory. Na sesji reprezentuje Pana Burmistrza - Pan 

Tomasz Nykiel Zastępca Burmistrza.  

 

Lista obecności radnych Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani 

Dorota Michalak przedstawiła porządek dzienny posiedzenia sesji,  

a mianowicie: 

 

Projekt porządku obrad przewiduje: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu Nr LXXX/2024  z poprzedniej sesji.  

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  

5. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza.  

6. Uchwała w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Lidzbark Warmiński oraz miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego na terenie miasta Lidzbark Warmiński. 

7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy  

w Rodzinie w Gminie Miejskiej Lidzbark Warmiński na lata 2022-2025. 

8. Uchwała w sprawie  zmiany uchwały w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktycznego „E2 – empatia i ekonomia moją super mocą” dla szkół 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miejska Lidzbark 

Warmiński. 

9. Uchwała w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Lidzbark 

Warmiński w 2024 roku. 

10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy 

zawartej na grunty komunalne położone w granicach administracyjnych miasta 

Lidzbark Warmiński. 

11. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2024 r.  

12. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Lidzbark Warmiński na lata 2024–2035. 

13. Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Lidzbarku Warmińskim za 2023 r.   

14. Informacja roczna z realizacji ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej za 2023 rok. 
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15. Interpelacje radnych.  

16. Zapytania radnych.  

17. Wnioski i petycje obywateli. 

18. Zamknięcie obrad.   

 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady poddała porządek obrad sesji pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła porządek obrad sesji jednogłośnie  

(15 za). 

 
3. Przyjęcie protokołu Nr LXXX/2024  z poprzedniej sesji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak 

poinformowała, że protokół Nr LXXX/2024 z poprzedniej sesji Rady Miejskiej 

wyłożony był do wglądu. Radni mieli możność  zapoznania się z treścią 

protokołu. W związku z powyższym zapytała się czy są uwagi do treści protokołu. 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Rady protokół Nr LXXX/2024 sesji Rady Miejskiej z dnia  

24 stycznia 2024 roku poddała pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska protokół Nr LXXX/2024 z dnia  

24 stycznia 2024 roku przyjęła jednogłośnie (za było 15 radnych). 

 
4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak 

poinformowała, że radni otrzymali pisemne sprawozdanie z działalności 

Burmistrza, które obejmuje okres od dnia 13 stycznia 2024 r. do dnia  

16 lutego 2024 r. 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik Nr 2 do 

protokołu. 

 

5. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza.   

 

Uwag nie zgłoszono.  
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6. Uchwała w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Lidzbark Warmiński oraz 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego na terenie miasta 

Lidzbark Warmiński. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   

 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 
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W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

  

Uchwała Nr LXXXI/613/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 28 lutego 2024 r. w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Lidzbark Warmiński 

oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego na terenie 

miasta Lidzbark Warmiński stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy  

w Rodzinie w Gminie Miejskiej Lidzbark Warmiński na lata 2022-2025. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   

 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

  

Uchwała Nr LXXXI/614/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 28 lutego 2024 r. zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy  

w Rodzinie w Gminie Miejskiej Lidzbark Warmiński na lata 2022-2025 

stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

 

8. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktycznego „E2 – empatia i ekonomia moją super mocą” dla szkół 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miejska 

Lidzbark Warmiński. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   

 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

  

Uchwała Nr LXXXI/615/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 28 lutego 2024 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie Gminnego 

Programu Profilaktycznego „E2 – empatia i ekonomia moją super mocą” dla 

szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Miejska Lidzbark Warmiński stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

 

9. Uchwała w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Miejskiej Lidzbark Warmiński w 2024 roku. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   

 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

  

Uchwała Nr LXXXI/616/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 28 lutego 2024 r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński w 2024 roku stanowi załącznik 

Nr 6 do protokołu. 

 

10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy 

zawartej na grunty komunalne położone w granicach administracyjnych 

miasta Lidzbark Warmiński. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   
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Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

  

Uchwała Nr LXXXI/617/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 28 lutego 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 

dzierżawy zawartej na grunty komunalne położone w granicach 

administracyjnych miasta Lidzbark Warmiński stanowi załącznik Nr 7 do 

protokołu. 

 

11. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2024 r.  
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Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   

 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Zdanowicz, Maciej 

Zieliński 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Przemysław Rosiński 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę większością głosów (14 

za, 1 przeciw). 
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Uchwała Nr LXXXI/618/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 28 lutego 2024 r. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2024 r. 

stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

12. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Lidzbark Warmiński na lata 2024–2035. 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 
  

W dyskusji głos zabrali:   

 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Zdanowicz, Maciej 

Zieliński 
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PRZECIW (1) 

Krzysztof Przemysław Rosiński 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę większością głosów (14 

za, 1 przeciw). 

 

Uchwała Nr LXXXI/619/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 28 lutego 2024 r. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Lidzbark Warmiński na lata 2024–2035 stanowi załącznik Nr 9 do 

protokołu. 

 

13. Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Lidzbarku Warmińskim za 2023 r.   

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim 

poinformowała, że radni otrzymali pisemną Informację z działalności Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Lidzbarku Warmińskim za 2023 r. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Radni Rady Miejskiej zapoznali się z Informacją z działalności Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Lidzbarku Warmińskim za 2023 r. 

 

Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Lidzbarku Warmińskim za 2023 r. stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 

 

14. Informacja roczna z realizacji ustawy o wspieraniu rodziny i systemie 

pieczy zastępczej za 2023 rok. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim 

poinformowała, że radni otrzymali pisemną Informację roczną z realizacji ustawy 

o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej za 2023 r. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Radni Rady Miejskiej zapoznali się z Informacją roczną z realizacji ustawy 

o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej w 2023 r. 

 

Informacja roczna z realizacji ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej za 2023 r. stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
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15. Interpelacje radnych.   

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

 

Radny Piotr Pasternak zgłosił interpelację na piśmie – w imieniu mieszkańców 

ul. Gdańskiej w sprawie częstszych kontroli służb miejskich w okolicach 

nowopowstałej wiaty przy połączeniu bulwaru z ulicą Gdańską (pod mostem 

olsztyńskim).  

Mieszkańcy informują mnie, że po zmroku odbywają się tam częste zgromadzenia 

ludzi zakłócających spokój i spożywających alkohol, bardzo często teren ten jest 

zaśmiecany. Chciałbym ten problem poruszyć i zgłosić do Straży Miejskiej  

i połączyć te działania z Policją. Jest tam zamontowana kamera, która powinna 

wszystko rejestrować. Kolejna sprawa dotyczy miejsca zlokalizowanego przy 

schodach prowadzących z ulicy Gdańskiej na most olsztyński. Mieszkańcy 

postulują o zamknięcie dzikiego przejścia między pasem drogowym (skarpa przy 

ul. Olsztyńskiej) a ich posiadłościami wzdłuż ul. Gdańskiej, tam również 

odbywają się nocne zgromadzenia i teren jest notorycznie zaśmiecony. 

 

Pan Tomasz Nykiel Zastępca Burmistrza poinformował, że przekażemy ww. 

interpelację do Straży Miejskiej i do monitoringu, wówczas wprowadzimy 

wspólne patrole Straży Miejskiej z Policją. 

 

Radny Tomasz Naumczyk zgłosił interpelację na piśmie dotyczącą potrzeby 

ustawienia wiaty dla podróżnych na przystanku autobusowym znajdującym się na 

ulicy Bartoszyckiej, w pobliżu Szpitala Miejskiego w Lidzbarku Warmińskim. 

Kolejna sprawa dotyczy odpowiedzi na złożoną interpelację, która dotyczyła 

ustawienia koszy na odpady na os. Zydląg. Mam tutaj mapkę z miejscami, gdzie 

potencjalnie te kosze mogłyby być ustawione. 

 

Radny Andrzej Dryzelenko zgłosił dwie interpelacje na piśmie, pierwszą 

dotyczącą uprzątnięcie terenu na ulicy Szwoleżerów w okolicy budynku 25 oraz 

terenu wokół wierzy ciśnień i wzdłuż ogrodzenia budynku nr 27. Druga 

interpelacja dotyczy przedłużenia parkingu na ulicy Poniatowskiego koło 

budynku nr 4 (okolice apteki, garaże). 

 

Radny Bartłomiej Zdanowicz zgłosił interpelację na piśmie – w imieniu 

mieszkańców budynku przy ulicy Dąbrowskiego 7 zwracam się z prośbą  

o niezwłoczne podsypanie i wyrównanie żwirem lub innym materiałem drogi 

wewnętrznej, usytuowanej przy budynku. W okresie intensywnych opadów 

powstały tam nierówności oraz zalega woda, która utrudnia mieszkańcom 

przemieszczanie się z ulicy Kolejowej, na ulicę Dąbrowskiego w kierunku 

osiedla Astronomów. 
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Pan Tomasz Nykiel Zastępca Burmistrza poinformował, że przyjrzymy się 

tematowi i na pewno jeżeli to jest w naszym zakresie to zostanie naprawione.  

 

Interpelacji więcej nie zgłoszono. 

 

16. Zapytania radnych.  

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Radna Iwona Łagocka poinformowała, że dwa miesiące temu zgłaszałam 

nieprawidłowość jaką sygnalizowali mieszkańcy, odnośnie niezamieszkiwania 

lokalu przez najemcę. Ww. sprawie odbyła się wizja lokalna i następnie 

otrzymałam  odpowiedź od Pana Burmistrza i w związku z tym chciałam odczytać 

ww. sprawie pismo Komisji Mieszkaniowej. Następnie poinformowała, że ww. 

sprawę oddajemy do Pana Burmistrza, my jako Komisja Mieszkaniowa 

wypowiedzieliśmy się, nasza opinia jest tylko częściowo potrzebna  

do jakiekolwiek przydziału. Burmistrz tak samo mógł podjąć jakiekolwiek 

decyzję i bez opinii Komisji Mieszkaniowej, bo my jesteśmy tylko organem 

opiniującym.  

 

Ww. pismo Komisji Mieszkaniowej stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 

 

Radny Bartłomiej Zdanowicz – ja chciałbym dopytać, ponieważ otrzymałem 

odpowiedź na złożone zapytania podczas ostatniej sesji odnośnie Przewodnika 

Lidzbarka Warmińskiego na każdą pogodę, gdzie poprosiłem o możliwość  

zobaczenia 1 egzemplarza i odpowiedź brzmiała, że ze względów niezależnych 

od Gminy Miejskiej to jest śmierci właściciela olsztyńskiego wydawnictwa  

z którym prowadzone były przygotowania do druku. Zmuszeni byliśmy 

rozpocząć współpracę z innym wydawnictwem, ze względu na zmianę 

organizacyjno-finansową planujemy wydanie Przewodnika na pierwszy kwartał 

roku 2024.  Przewodnik o którym  pan pyta nie został jeszcze wydany, nie jest 

możliwe jego przekazanie. Koszt wydania będzie możliwy do określenia po 

zakończeniu składu druku. Ja mam pytanie, do końca kwartału pozostał miesiąc, 

może do Pani Dyrektor Lidzbarskiego Domu Kultury , która ta sprawę 

prowadziła, będąc pracownikiem  promocji miasta. Czy jest już znany koszt druku 

tego Przewodnika i czy on będzie  rzeczywiście wydany do końca tego kwartału. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim 

poinformowała, że przystąpiliśmy do prac w pierwszym kwartale i faktycznie 

prace ruszyły wydawnicze  i jest przewodnik teraz w składzie i korekcie. Po 

określeniu ostatecznej ilości stron będziemy mogli określić kwotę jaką 

poniesiemy na wydanie Przewodnika. Teraz jesteśmy w trakcie pracy edytorskiej. 



 

15 

 

Nie odpowiem ile stron będzie zawierała książka, ponieważ dołączone do niej 

będą mapy i zdjęcia. Format będzie A5, a na ta chwilę mamy ponad 100 stron. Po 

złożeniu będziemy mogli określić ile stron będzie miała książka. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim 

– proszę złożyć to na piśmie, zgodnie z ustawą zapytania składa się w formie 

pisemnej na moje ręce i będziemy udzielać odpowiedzi na piśmie. 

 

Radny Bartłomiej Zdanowicz – uważam, że można zgłaszać ustnie zgodnie ze 

Statutem Miasta. To jest punkt w którym powinniśmy dyskutować jako radni, 

 a Pani nie powinna ograniczać głosu radnym, ponieważ jesteśmy wybrani przez 

mieszkańców i mieszkańcy chcą wiedzieć. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim 

– Panie radny na początku sesji jest uchwalany porządek obrad i w tych dwóch 

ostatnich punktach są interpelacje i zapytania. Doskonale Pan wie, że interpelacje 

i zapytania składa się w formie pisemnej. Proszę zapoznać się z ustawą  

o samorządzie gminnym. 

 

Radny Bartłomiej Zdanowicz – ja znam ustawę i statut, po to jest Statut Miasta, 

żeby go też przestrzegać i ona nas obowiązuje.  

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim 

poinformowała, że nas przede wszystkim obowiązuje ustawa o samorządzie 

gminnym. Proszę w formie pisemnej złożyć, przecież na wszystkie zapytania 

jakie Pan zadaje odpowiedzi pan dostaje. Jeżeli chce pan wprowadzić inne punkty 

do porządku obrad sesji to trzeba było zgłosić na początku sesji. Pan podnosił 

rękę i zatwierdzał porządek obrad sesji. Porządek obrad i punkty są zawarte. 

 

Radny Bartłomiej Zdanowicz – Pani Przewodnicząca ja zadaje pytania w punkcie 

zapytania radnych. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim 

- w porządku obrad są one zgodne ze Statutem Miasta i były wprowadzone 

uchwałą Rady Miejskiej.  

 

Radny Bartłomiej Zdanowicz – Pani ogranicza głos radnym, przy jakim punkcie 

jesteśmy pytam się?  

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim 

moim głównym zadaniem  jest pilnowanie porządku obrad i ja ze swoich 

obowiązków staram się wywiązywać zgodnie z przepisami prawa. A pan próbuje 

łamać porządek obrad. 
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Radny Bartłomiej Zdanowicz – przy jakim punkcie jesteśmy Pani 

Przewodnicząca, proszę mi nie zarzucać takich rzeczy, bo tego nie robię. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim 

poinformował, że w tym punkcie obrad ja mam nawet prawo Panu pod dwóch 

uwagach zabrać głos i poprosić Pana, żeby Pan w formie pisemnej złożył te swoje 

zapytania. 
 

Radny Bartłomiej Zdanowicz – proszę to zrobić. 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim 

– wzywam Pana po raz pierwszy, żeby Pan zachowywał się zgodnie z porządkiem 

obrad. 

 

Radny Bartłomiej Zdanowicz – w jakim punkcie jesteśmy  Pani Przewodnicząca 

proszę powiedzieć głośno. Mam pytanie do radcy prawnego Urzędu Miejskiego  

w jakim celu jest stworzony Statut Miasta. 

 

Pan Waldemar Żbikowski Radca Prawny Urzędu Miejskiego – Państwo nie 

jesteście przełożonymi pracowników Urzędu Miejskiego, nie możecie im 

zadawać żadnych pytań i myślę, że jeżeli będę Radcą Prawnym w tym Urzędzie 

dostaniecie Państwo, dokładne wytyczne. Państwo możecie zadawać pytania 

tylko do Burmistrza. Burmistrz zleca, który pracownik Urzędu odpowiada, 

pracownicy Urzędu Miejskiego nie są Państwa przełożonymi. Między ustawą o 

samorządzie gminnym a naszym Statutem Miasta jest sprzeczność. Jak Statut 

Miasta był uchwalany można było interpelacje i zapytania składać w formie 

ustnej. Natomiast ustawodawca w ustawie o samorządzie gminnym dokonał 

zmiany i my tej zmiany nie dokonaliśmy. Na pewno zostanie dokonana w 

najbliższym czasie przy generalnym przeglądzie Statutu Miasta. Natomiast 

obowiązuje nas, ustawa o samorządzie gminnym, w pierwszej kolejności  

i w związku z tym trzeba poprawić Statutu Miasta. 

 

Radny Andrzej Kędzierski poinformował, że od 1998 roku jestem w Radzie 

Miejskiej, przez 3 kadencje byłem Przewodniczącym Rady Miejskiej i zawsze 

dopuszczaliśmy możliwość pytań i dyskusji. Mi to się bardzo nie podoba, że 

ustawodawca ograniczył nam możliwość wypowiadania głosu, ale w Sejmie 

normalnie są zapytania wychodzą na mównicę, mówią, pytają się. Zwracają się 

do ministrów i posłów i to jest wszystko w porządku. A my tutaj mamy siedzieć 

cicho i papierki pisać. Mieszkańcy też są ciekawi, co na naszej sesji dzieje się, a 

nie każdy mieszkaniec będzie czytał dokumenty, które na podstawie naszych 

zapytań powstają. Z poprzednim Sekretarzem długo na ten temat dyskutowaliśmy 

i w ustawie są napisane procedury, ale ja nigdy  z tymi procedurami się nie 

zgodziłem. To jest moje prywatne zdanie. Uważam również, że taka dyskusja jak 

zapytania, wnioski czemu mamy to sobie ograniczać. Jesteśmy małą 
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społecznością lokalną, obserwują nas nasi mieszkańcy i czemu mamy nie 

podyskutować. Nie podoba mi się to, i możemy zwrócić się do naszych posłów, 

żeby dokonali takiej poprawki w ustawie o samorządzie gminnym. 

 

Radny Marek Olszewski zgłosił interpelację w sprawie parkowania samochodów 

na ścieżkach rowerowych przy ul. Wiślanej, Prostej, Wysokiej Bramy. Jako 

użytkownik dróg rowerowych proszę Straż Miejską o  reagowanie na przypadki 

nieuprawnionego parkowania. Czy zostały podjęte działania w kierunku 

rozwiązania tego problemu? 

  

Pan Robert Świder Komendant Straży Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim 

poinformował, że Straż Miejska razem z Policją patrolują miasto pod kątem  

nieprawidłowego parkowania w tych miejscach. Do chwili obecnej wystawiliśmy 

2 mandaty za nieprawidłowe parkowanie i cały czas działamy w kierunku 

rozwiązania tego problemu. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady poinformowała, że w związku  

z zakończeniem kadencji Rady Miejskiej, każdy radny jest zobowiązany złożyć  

2 egzemplarze oświadczenia majątkowego na 2 miesiące przed końcem kadencji 

tj. do 29 lutego 2024 r. wg stanu na dzień jego złożenia. Radni zobowiązani są 

także do złożenia 2 egzemplarzy oświadczenia majątkowego do dnia 30 kwietnia 

br. wg stanu na dzień 31 grudnia 2023 r. wraz z kserokopią PIT-u. 

Natomiast Komisje Rady Miejskiej składają sprawozdania z całej kadencji do 

dnia 29 marca 2024 r. 
 

Więcej zapytań nie zgłoszono. 

 

17. Wnioski  i  petycje obywateli. 

 

Wniosków i petycji obywateli nie zgłoszono. 
 

 

18. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Dorota Michalak dziękując za uczestnictwo 

zamknęła obrady LXXXI Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim. 
  

 

 

 

Protokołowały:                                              Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Ewa Kępińska                                       

Patrycja Raszewska                                                 Dorota Michalak                                                                                             
 


